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Защо трябва да станат дигитални протоколите и здравните рецептурни книжки за лекарствата, заплащани от НЗОК, издават ли

се електронни "бели рецепти" в провинцията? Магистър-фармацевти от Българския фармацевтичен съюз разказват, че няма

как лекарствата по здравна каса да са по-скъпи, след като има данни, че се изнасят, отново търсим отговор на въпросите защо

липсват някои лекраства у нас и защо хората се принуждават да си ги купуват от съседни държави? Как става така, че

в складовете на едро медикаментът го има, но той не достига до пациента и аптеката?

Това е темата в този епизод на подкаста на БНР „В центъра на системата“.

https://binar.bg/vav-centara-na-sistemata-podcast-ima-porochni-praktiki-pri-lipsvashtite-lekarstva/

